
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljøministeren

Dato: 3. januar 2024

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 325
Hvor længe har regeringen været bekendt med, at der er et stort mørketal for import af 
PFAS? Vil ministeren fremsende et diagram, der viser PFAS-strømmen ind og ud af Dan-
mark, og hvor meget der stammer fra råstoffer, produkter, deponi, forbrændingsanlæg, 
spildevandsbehandling og jordforurening?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Carl Valentin (SF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Carl.Valentin@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Hans Kristian Skibby
formand

1/1

Offentligt
MOF Alm.del - Spørgsmål 325

Miljø- og Fødevareudvalget 2023-24


